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Rada Gminy Dominowo 

Protokół nr 5 

V sesja Rady Gminy Dominowo w dniu 26 lipca 2024 roku. 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Dominowie. 

Obrady rozpoczęto 26 lipca 2024 roku o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:49 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Tomasz Adaszak 

2. Halina Dziwińska 

3. Marek Gierałka 

4. Ilona Górka 

5. Leszek Gramza 

6. Beata Helińska 

7. Marek Kaleta 

8. Przemysław Kurpik 

9. Marcin Morawiec 

10. Krzysztof Nowaczyk 

11. Rafał Piszczatowski 

12. Katarzyna Pogorzelska 

13. Szymon Roszyk 

14. Paweł Urbanowicz 

15. Aleksandra Zgórecka 

 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady otwierając V sesję Rady Gminy Dominowo powitała wszystkich zebra-

nych na sali i stwierdziła, że w momencie otwarcia sesji na sali jest obecnych 13 radnych, co 

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady sesji są nagrywane w programie e-Sesja, a 

transmisja obrad odbywa się online. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady zaproponował, aby na początku obrad zajęli się 

procedowaniem uchwał. Radni zaakceptowali ww. propozycję 

3.   Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji: 

 a) Protokół nr 4 z dnia 17 czerwca 2024 roku. 
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Przewodniczący Rady zaproponował radnym przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

odczytywania. 

Głosowano w sprawie 

Protokół nr 4 z dnia 17 czerwca 2024 roku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

4.  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

       Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 

       - interweniował w sprawie odtworzenia skarpy przy parkingu koło marketu DINO, co podwyższy 

bezpieczeństwo osób tam parkujących, 

       - brał udział w spotkaniu sołtysów z władzami Urzędu i Starostwa, 

       - przeprosił panią Joannę Nowak za niedotarcie na zaproszenie do mieszkańców Dzierżnicy, ze 

względu na inne obowiązki. 

5.  Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza związanych z 

wykonywaniem uchwał Rady. 

        Wójt poruszył następujące sprawy: 

        - złożył sprawozdanie z realizacji uchwał Rady, 

        - poinformował o wynikach konkursu na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, 

        - poinformował o powierzeniu obowiązków dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej na okres 1      

roku pani Aurelii Przewoźniaczak, 
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- poinformował o wynikach konkursu na stanowisko sekretarki w Urzędzie, 

       - poinformował o ogłoszeniu przetargów na: budowę i przebudowę dróg, rozbudowę sieci 

wodno-kanalizacyjnej w Dominowie, Szrapki, Orzeszkowo, Rusobórz, Bagrowo i na odcinku 

Murzynowo Kościelne i Zberki, na renowację cmentarza oraz na zaciągnięcie kredytu, 

      - poinformował o dwóch nauczycielach, którzy otrzymali stopień nauczyciela mianowanego, 

      - wyjaśnił przyczyny nie otrzymania środków z Urzędu Marszałkowskiego w bieżącym roku. 

      Poinformował także o: 

      - ogłoszeniu przetargu na renowację cmentarza, 

      - trwaniu prac przy budowie skate parku, 

      - zakończeniu renowacji nawierzchni na mini orliku, 

      - podpisaniu protokołu na renowację świetlicy w Rusiborku, 

      - trwaniu końcowych prac przy Szkole Podstawowej w Gieczu, 

      - wydanych decyzjach środowiskowych (jedna na budowę kurników w Kopaszycach), 

      - trwaniu prac nad strategią Gminy, 

      - zakończeniu kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

6.  Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dominowo na rok 2024. 

Głosowano w sprawie 

W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dominowo na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Halina Dziwińska, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, Przemysław 

Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, 

Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Gierałka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

 2. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 

2024-2036. 

Głosowano w sprawie 

W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Halina Dziwińska, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin 

Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, 

Paweł Urbanowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Gierałka, Ilona Górka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

 3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu obrotowego długoterminowego na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Dominowo w 2024 roku. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu obrotowego długoterminowego na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Gminy Dominowo w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Halina Dziwińska, Leszek Gramza, Beata Helińska, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, 

Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł 

Urbanowicz 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Gierałka, Ilona Górka, Marek Kaleta 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

 4. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jana 

Chrzciciela w Grodziszczku z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane obiektów wpisanych do rejestru zabytków, w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jana Chrzciciela w 

Grodziszczku z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

obiektów wpisanych do rejestru zabytków, w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł 

Urbanowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

7. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

   Brak 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

    Brak 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

9.Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Gmina Dominowo przez kolejne lata ma możliwości 

korzystania z kredytów na poziomie 2 milionów złotych rocznie, czyli w tej kadencji można 

dysponować jeszcze bezpiecznie kwotą około 8 milionów złotych. Natomiast kwota zadłużenia 

Gminy wynosi około 13 milionów złotych. Rocznie na spłaty zobowiązań Gmina wydaje około 

1.200.000,00 złotych. Zgłosił też problem z koniecznością zainstalowania toalety na skate parku. 

Zwrócił uwagę na konieczność wybudowania chodnika w Szrapkach i wokół Ośrodka Kultury. 

Radny R. Piszczatowski zapytał czy jest aktualny temat remontu dróg dojazdowych do pól w 

Dzierznicy. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że będzie położona druga nakładka na drodze w Dzierżnicy. Nadto 

poruszył problem wykaszania poboczy przy drogach i chodnik w kierunku Szrapek. 

Poinformował także że na terenie skate parku zostanie postawiona przenośna toaleta. 

Radny L. Gramza poprosił o zgłoszenie do powiatu zapadający chodnik przy drodze powiatowej 

w Gieczu. 

Sołtys Rusiborka pani L. Roszyk podziękowała za inwestycję polegającą na termomodernizacji 

świetlicy w Rusiborku. 

Sołtys K. Kazecki zgłosił zapadający przepust na drodze powiatowej w Karolewie pod nr 6. 

Sołtys T. Paszak zgłosił częściowy brak przepustu na drodze w Dzierznicy w kierunku Stępocina. 

 

10. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady, wobec wyczerpania porządku obrad zakończył obrady sesji. 

 

 

 

                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                                      Rada Gminy Dominowo 

                                                                                                            Marek Gierałka 

Przygotował: admin.1059.1286 Zofia Szymanek 

 

 


